
Agenda  
Algemene Ledenvergadering Kalinko 
Op locatie: Kadrinko in Sporthal Houtrust  
10 oktober 2023 om 20:00 
Aanwezig:  

- Iris  
- Aletta  
- Ard  
- Ron 
- Frank  
- Jelena 
- Sylvia 
- Leontien 
- Nathan 
- Kirsten 
- Robin 
- Frans 
- Lars 
- Rens 
- Durk 
- Jessica 
- Lisanne 
- Nidal 
- Suzanne 
- Carianne 

 

Opening en welkom 
Ard opent de vergadering en heet iedereen welkom.  

Verslag van vergadering 2022 
Het verslag is door de ALV goedgekeurd.  

Bestuur aftreden en voordracht 
Volgens het tweejaarlijks rooster is aftredend: 

- Frank Pronk - Penningmeester 
 
Frank stelt zich opnieuw verkiesbaar. 
Het bestuur wil daarom het volgende bestuurslid voordragen: 

- Frank Pronk- Penningmeester  
 
De ALV stemt in met de benoeming van Frank Pronk als Penningmeester.  
  



Terugblik 2022-2023 
 

In september hebben we de viering gehad van het lustrum Kalinko 50. 

Samen met vrijwilligers van Kalinko onze eigen kantine Kadrinko opgericht en gedraaid.  

Volledig seizoen met promotie degradatie 

Sinds kort heeft Kalinko een nieuwe kledingleverancier ZW sports.  

o Van AJ Sports naar ZW Sports 

 

Financiën 
Goedkeuring cijfers 2021/2022 obv advies kascommissie 

- Frank geeft aan dat er een positief advies is geweest van de kascommissie. 
- De ALV verleent de penningmeester decharge voor het boekjaar 2021/2022.  

Voorlopig resultaat 2022/2023 
Frank heeft de begroting van 2022-2023 besproken met de leden.  
 
Bijzonderheden:  
De zaalhuur is lager uitgevallen, omdat we nauwkeurig hebben gekeken naar de trainingstijden. 
Daarentegen zijn de kosten voor de materialen hoger uitgevallen.  
 
Er was een reservering voor het Lustrum. Deze is deels gebruikt en laten we deels vrijvallen in de 
algemene reserve. Vanaf dit seizoen wordt er jaarlijks weer geld opzij gelegd voor volgende lustrum.  
 
Begroting 2023/2024 
Frank legt de begroting uit. We hebben landelijk te maken met een inflatie en daarom is de 
verwachting dat de zaalhuur volgend seizoen hoger wordt. 
Dit betekent dat de contributie ook mee zal stijgen (7%). Daarnaast is gebleken dat het budget voor 
de materialen aan de lage kant was en is er voor het komende seizoen een hoger bedrag begroot.  
 
Vragen: 
Durk: Er staat niet veel begroot voor onder het kopje sponsoring, hoe komt dit zo laag en wat valt 
onder de sponsering?  
Dit bedrag heeft het bestuur doorgekregen van de sponsorcommissie. Dit bedrag is onder andere 
gebaseerd op de lopende sponsorcontracten en de sponsorvlaggen. Daarnaast hebben we met het 
verenigingsweekend loten verkocht, dit is al zichtbaar als resultaat in de begroting.  
Het bestuur doet een oproep als de leden bedrijven/ mensen kent voor eventuele sponsoring, dat ze 
dit kunnen melden bij het bestuur of de sponsorcommissie.   
 
Balans:  
Er is nog een lopende lening voor de kantine. Deze wordt in aankomende jaren afbetaald.  
Verder is de balans besproken en er waren geen aanvullende vragen. 
 

Voorlopig resultaat kantine 2022/2023  
Ron heeft de resultaten besproken met de leden.  
 
  



Akkoord gevraagd op begroting 2023/2024 
De ALV heeft de begroting voor seizoen 2023/2024 goedgekeurd. 
 
Akkoord voor het contributie voorstel 
De ALV heeft het contributievoorstel voor 2023/2024 goedgekeurd. 
 
Benoeming van de kascommissie 
Lisanne Vissers en Arnout Verheij zijn weer benoemd door door de ALV voor de kascontrole over 
boekjaar 2022/2023. 
 
 
Vragen of opmerkingen betreffende wedstrijdzaken en scheidsrechterszaken: 
Durk: Wat valt er onder het kopje ‘kleding’ op de begroting? Haalt Kalinko ook winst uit de kleding 
verkoop? 

- Frank geeft aan dat het kopje ‘Kleding’ onder andere is voor de shirts van mini’s. 
- Ard legt uit dat Kalinko geen winst haalt uit de kledingverkoop. Het was wel een optie, maar 

er is voor gekozen om voor een standaard korting voor de leden in plaats van een percentage 
van de aankoop naar Kalinko te laten gaan.   

 
Sylvia: Klopt de verhouding van de contributiebedragen met de verhoging? 

-  Iedereen krijgt dezelfde verhoging. 
 
Nathan: Kan er gekeken worden naar de verhoudingen van de contributie bij de ABC N6 en CMV? 
Eventueel CMV gelijktrekken met C?  

- Frank heeft de contributiebedragen erbij gepakt en samen zijn we tot de conclusie gekomen 
dat het er geen aanpassing nodig is. Dit is namelijk vorig seizoen al verwerkt in de 
contributie. 

 

Wedstrijdzaken/ Scheidsrechters  
Aletta licht de wedstrijdzaken toe. 
In 2021-2022 hadden we 19 jeugdteams, waarvan 9 teams geen fluitouder hadden (lange aanloop tot 
2e helft). In 2022-2023 hadden we 18 jeugdteams, waarvan 4 teams geen fluitouder.  
Tijdens de zaaldiensten bleek dat sommige teams wel een scheidsrechter hadden, maar toch heeft 
de zaaldienst de wedstrijden gefloten. De teams die geen scheidsrechter hadden, hebben andere 
taken op zich genomen om de zaaldienst te ondersteunen.  
 
In 2023-2024 hebben we 17 jeugdteams, waarvan 1 team geen fluitouder, op dit moment 

• Scheidsrechters cursus wordt aangeboden voor alle leden, beginnerscursussen, maar 
ook t/m 1e klasse (25 november).  

• Teams moeten dit seizoen zelf voor een oplossing zorgen wanneer ze geen 
ouderscheids hebben. 

Aan het einde van het seizoen is er een enquête uitgezet bij de leden en ouders over de fluitouders. 
Hieronder zijn het aantal respondenten te zien:  

• Fluitouders (10 responses)  
• Jeugd coaches (7 responses) 
• Alle senioren (26 responses) 

 
De belangrijkste en meest relevante informatie is geclusterd en hieronder beschreven: 

• Ouders: Hoe vond je het fluiten gaan? 
• Unaniem: redelijk tot goed, 1 wil stoppen omdat deze zich er niet goed bij voelt 



• Coaches: Wat vind je van het systeem dat ouders de jeugdwedstrijden fluiten? 
• Goed 6 (waarvan 2 tm 1e klasse) 1: beter zaaldienst, die kennen de regels 

• Senioren: 
• Zaaldienst heeft vaak jeugdwedstrijden gefloten (20 van 26) 

• Wat zou er verbeterd kunnen worden vanuit de zaaldienstcoördinatie? 
• Communicatie & begeleiding 

 
Vragen of opmerkingen betreffende wedstrijdzaken en scheidsrechterszaken: 
Frans geeft aan dat de MA1 zelf de scheids zullen regelen, de ouders voelen zich niet zeker genoeg 
om op de bok te staan. Indien nodig zal Michel de wedstrijden fluiten. 
 
 
Jessica: Melden fluitouders zich bij de vereniging om eventueel oefenwedstrijden te fluiten of zijn er 
aanmeldingen voor de scheidsrechters cursus? 

- Op dit moment worden de cursussen redelijk bijgewoond. Vanuit de vereniging worden 
meerdere mogelijkheden aangeboden. Er zijn altijd mogelijkheden om een lager team te 
fluiten van de jeugd om zo beter en/of zekerder te worden tijdens het fluiten.   

 
Jelena: Is het nog gelukt bij de Nevobo in verband met de fluitouders en de licenties waarop wordt 
gefloten?  

- Bij de Nevobo is het niet mogelijk nog om lid te worden zonder contributie. 
Uitzonderingspositie was ingetrokken door de Nevobo. Tot op heden is er geen verandering 
in de regeling. (Fluitouders fluiten onder de juiste licentie van leden). Ouders doen wel 
allemaal een spelregeltoets of hebben een beginnerscursus gevolgd.  

 
Hoe zit het met de consequenties als de jeugdteams geen fluitouder kunnen regelen? 

- Staat in de mail opgeschreven dat de bal bij de ouders ligt. Indien ze niet kunnen, dan 
moeten ze zelf een alternatief regelen.  

 
Het gebruik van de Ipads tijdens de zaaldienst is een tijdrovend proces en lukt niet altijd goed, is hier 
een oplossing voor? 

- Aletta geeft aan dat de wedstrijden niet meer live bijgehouden hoeven worden en de 
resultaten achteraf ingevoerd kunnen worden. Wel is het wenselijk om een mini dwf-
formulier op voorraad te hebben bij de zaaldiensten, zodat de resultaten wel goed 
bijgehouden kunnen worden en vervolgens ingevoerd kunnen worden.  

- Durk geeft als suggestie om een QR-code bij de tablet te voegen voor een snelkoppeling naar 
de inlogpagina of het invoerscherm van dwf. 

o Dit idee is genoteerd door de zaaldienstcoördinatie.  
 
Nathan: Het komt met enig regelmaat voor dat de tape voor de N6 teams niet voldoende op voorraad 
is. Is het mogelijk hier een grotere voorraad van te maken? 

- In verband met afwezigheid van de materiaalcommissie bij de ALV zal het bestuur dit 
doorgeven aan de materiaalcommissie.  

 
Er wordt opgemerkt dat er bij Kalinko steeds meer internationale leden zijn, en de spelregeltoets is 
helaas niet in het Engels mogelijk. Wellicht is het een goed idee om een avond te plannen voor 
internationale leden/ouders om onder begeleiding (van leden, voor de vertaling) de spelregeltoets te 
doen. Dit idee is doorgegeven aan de scheidsrechters coördinators.  
 
Tijdens de vergadering is het idee besproken om een algemene oproep te doen voor enthousiaste 
ouder die extra willen fluiten. Er is ook een mogelijkheid om tijdens de zaaldienst een C en een A 
wedstrijd om te wisselen.  



 

Arbitrage 
• Scheidsrechtersopleidingen (beginners & gevorderd) 

• Dit seizoen voor aanvang competitie 
• In de beginnerscursus zijn het vooral veel ouders 
• In de gevorderde cursus neemt de deelname af. Er is een extra cursus in de planning 

in november 
• Licenties per team 

• Een aantal teams hebben zeer weinig licenties en dit kan voor problemen zorgen bij 
de zaaldienst 

• Iedereen moet een spelregeltoets doen (incl. A jeugd); minimaal 4 V4 (tot en met 1e 
klasse) 

• Regioscheidsrechters 
• Minimaal één nieuwe kandidaat per twee jaar opleiden (VS3) 
• We voldoen aan de punten dit jaar dankzij de scheidsrechters coördinatie  

 
Arbitrage 
De scheidsrechters coördinatie wil een poule maken van scheidsrechters voor de 1e klasse/ 
topklasse. Het liefst zoeken we mensen die zich vrijwillig inschrijven, dan hebben we scheidsrechters 
die willen in plaats van moeten.  

• Idee: een poule maken van scheidsrechters voor 1e klasse/topklasse 
• Vrijwillige inschrijving dus scheidsrechters die willen ipv moeten 
• Extra begeleiding, meer wedstrijden per jaar 
• Poule met mogelijke belangstellende voor hogere licentie 

• Streven naar 20 mensen  
 
Vragen of opmerkingen betreffende arbitrage: 
Leontien: Zijn er ideeën voor het stimuleren van de spelregeltoets?  

- Vanuit bestuur zal er iets meer druk gezet worden Iedereen moet spelregeltoets doen. 
- Mogelijk vanuit ledenadministratie extra notitie dat spelregeltoets gedaan moet worden bij 

nieuwe leden.  
 
Suzanne: Sommige ouders hebben totaal geen volleybal ervaring en vinden het te spannend om een 
wedstrijd te fluiten. Is het daarom mogelijk dat bijvoorbeeld een lid vanuit de B1 de wedstrijd in 
plaats van de ouders mag fluiten? 

- Dit is toegestaan, mits de spelregeltoets is gedaan.  

Kantine ‘Kadrinko’ 
Vanaf februari 2023 hebben we de sleutels gekregen. Door veel enthousiaste vrijwilligers hebben we 
Kadrinko mooi opgeknapt en ingericht. Vanaf maart 2023 is Kadrinko officieel geopend en vanaf april 
2023 zit ook de BSO (Amfroca) gedurende de dag in Kadrinko. De BSO gebruikt de Kadrinko van ma-
vrij tot 19:00u en in overleg af en toe op zondagmiddag. 
Vanaf 1 januari 2024 is de kantine ook open andere vaste huurders open (korfbal en zaalvoetbal). 
 
Dit seizoen zijn we begonnen met het indelen van teams voor de bardiensten. Teams worden geacht 
1-2 leden te leveren die het certificaat ‘verantwoord alcohol schenken’ hebben behaald. Dit is een eis 
om een bardienst te mogen draaien. Het is een grote puzzel geweest om de teams op de juiste 
momenten in te delen (voor/na de eigen wedstijden indien mogelijk).  
De indelingen zijn vrij laat gepubliceerd, dit had ook te maken met het definitieve wedstrijdschema. 
De eerste weekenden zijn de bardiensten wat stroever verlopen en een aantal avonden is Kadrinko 



dicht geweest in verband met onderbezetting. De bardienst is een nieuw concept binnen Kalinko, 
maar we merken dat het al meer gaat spelen en er zijn in de afgelopen weken al 50 certificaten 
binnen gekomen.  
Op dit moment is er een sleutelgroep, die verantwoordelijk is voor het openen en het sluiten van de 
kantine. Er zal nog een opschoonactie plaatsvinden van deze sleutelgroep. Daarbij doet het bestuur 
wederom een oproep als leden zich voor de sleutelgroep willen opgeven, dat ze zich kunnen melden 
bij het bestuur of de kantinecommissie.  
 
 
 
Vragen of opmerkingen betreffende de kantine: 
Het belangrijkste aandachtspunt voor nu is het inslijpen van de bardiensten bij de leden. 
 
Is het mogelijk om een andere prijslijst te hanteren voor andere clubs? 

- Carianne gaat navragen voor technische mogelijkheden voor makkelijk schakelen van 
alternatieve prijslijsten 

Sponsorcommissie 
De loterij tijdens verenigingsweekend heeft €867 opgeleverd. Daarnaast zijn er 7 beachflags nu, 
nieuwe sponsoren zijn Groenehuizen Dakwerken, JumpXL, Malipaard Legal & Houtrust Squash. 
 
De Grote clubactie is weer gestart, dit jaar worden alleen digitale verkopen. Teller staat nu op 
€199,20 (ons doel is €3.000).  
 
Dames 1 heeft een sponsor gevonden voor haar trainingspakken. Voor Heren 1 wordt nog hard 
gezocht. 
Het bestuur doet een oproep voor nieuwe sponsors.  
 
Vragen of opmerkingen betreffende de sponsorcommissie: 
De grote club actie lijkt meer te leven als jeugdteams werken met boekjes, omdat je dan fysiek 
mensen benadert. Wellicht is dat een beter idee voor volgend jaar en zorgt het voor meer stimulans.  
 
Durk: Hoe staat het met naamsponsors, is dat nog een optie voor Kalinko?  

- Naamsponsor is wel een mogelijkheid, staat ook op de site met de tarieven.  
Er is niet op begroot, maar er is ook geen animo en toentertijd was er nog geen 
sponsorcommissie die dit kon bijhouden of promoten.  

- In het verleden hebben we wel balsponsor gehad, misschien een idee? Ook verwaterd omdat 
we geen sponsorcommissie hadden. 

o In verband met afwezigheid van de sponsorcommissie zal het bestuur deze ideeën 
worden doorgegeven aan de sponsorcommissie.  

 

Communicatiecommissie 
Iris licht de communicatiecommissie toe:  
Elke 2 weken wordt een nieuwsbrief verstuurd naar alle leden die ingeschreven staan voor de 
nieuwsbrief. Daarvoor kan je je ook aanmelden via de website. Daarnaast kan je het laatste nieuws 
vinden op de website en de socials (Facebook, Instagram en TikTok) 
 
Omdat de informatie op de website en de socials niet altijd de leden bereikt wordt er een groepsapp 
gemaakt met alle aanvoerders, op de hoop dat de communicatie daarmee zal verbeteren. 
Voorbeelden van onderwerpen die worden medegedeeld in de groepsapp zijn: 



• Activiteiten, cursussen, alle nieuwsberichten wat meer communicatie nodig heeft.  
 

Activiteitencommissie 
Ard licht de activiteitencommissie toe: 
We hebben tijdens het verenigingsweekend een Meet & Greet Kalinko georganiseerd voor nieuwe 
leden. Er was een mooie opkomst voor de eerste keer. Dit willen we als bestuur ieder jaar weer 
opnieuw doen.  
Er zijn leuke activiteiten geweest afgelopen seizoen; Het lustrum Kalinko 50 jaar, eindfeest, 
startfeest, pubquiz etc. Daarnaast zijn voor de jeugd het sinterklaasfeest, het jeugdkamp en het 
CMV-eindfeest georganiseerd. Nu we onze eigen kantine Kadrinko hebben, zijn er veel meer 
mogelijkheden voor activiteiten.  
Op dit moment staat er een opzet van de activiteitenkalender op de site, mocht iemand een leuke 
activiteit willen organiseren in Kadrinko, dan kan diegene zich melden bij de activiteitencommissie.  

Activiteitencommissie Jeugd 
Jelena licht de jeugd activiteitencommissie toe:  
Afgelopen seizoen is deze commissie opgericht. Zeven leden vormen samen de jeugd 
activiteitencommissie en ze worden ondersteund door Jelena en Kirsten.  
Er is een eindfeest georganiseerd en nu zijn we bezig met een activiteitenkalender te maken voor de 
jeugd. Als jeugdteams zelf ideeën willen aandragen, dan kunnen ze die doorgeven aan de commissie.  
Vragen of opmerkingen betreffende de jeugdactiviteitencommissie: 
Frans: Voor de A-jeugd is zo'n eindfeest niet interessant. Maar voor het feest was aangegeven dat 
het jeugdfeest tot 21 uur was en daarna voor senioren is.  

- De reactie vanuit de activiteitencommissie: In principe kan A-jeugd ook naar het 
seniorenfeest. Er wordt voortaan gelet op het vermelden van leeftijdsgroepen, zodat de 
oudere jeugd meer wordt meegenomen.  

- Tijdens zo'n feest kunnen dan bandjes worden uitgedeeld voor 18+ i.v.m. alcohol schenken.  
 

Materiaalcommissie  
• Ga zuinig om met materialen 

• Zorg er samen voor dat we alle materialen goed opbergen na gebruik.  
• Spreek elkaar aan wanneer dit niet goed gaat 

• Elk team heeft weer een eigen ballentas. 
• Er zijn aparte materialen voor recreanten op gaslaan 
• Er is een eigen kast voor de CMV in Houtrust 

 

Vrijwilligersbeleid 
Jelena licht het vrijwilligersbeleid toe.  
Het bestuur heeft samen met Nathan een concept gemaakt van het vrijwilligersbeleid. Dit is een drie 
jarenplan waarin onder andere de missie, visie en kernwaarden worden beschreven. Dit bestand is te 
vinden op de website 



 
 
 
Hieruit zijn de onderstaande ambities ontstaan: 

 
Aan de hand van de ambities hebben we de volgende punten opgesteld voor de uitvoering. Verder in 
het vrijwilligersbeleid staat een schema beschreven met het tijdspad voor het uitvoeren van de 
acties.  



 

 
 
  



Vragen of opmerkingen betreffende vrijwilligersbeleid: 
Nathan: Er is een vitaliteitsrapport vrijgekomen en daaruit is gebleken dat 79% van de 
sportverenigingen kampt met een vrijwilligerstekort. Er zal vanuit de gemeente een subsidieaanvraag 
komen in de toekomst voor het aanstellen van een vrijwilligers coördinator. 

- Het bestuur houdt dit in de gaten.  
 
Er zijn vanuit de gemeente verschillende beloningen aan te vragen voor het bedanken of waarderen 
van een vrijwilliger.  

- De Haagsche voucher 
- Pluim aanvragen (waardebon). Gogo Den Haag.  

 
Meerdere leden: Er is een wens voor meer transparantie over de verdeling van de punten. 

- Er is uitgelegd dat het bestuur de toekenning van de punten heeft samengesteld. Elke 
vrijwilligerstaak heeft een x aantal punten als beloning. Dit is zorgvuldig bepaald en er is 
rekening gehouden met de duur/ intensiteit van de taak en de eventuele financiele 
vergoeding.  

- Er zal per team een overzicht worden gemaakt welke taken er binnen het team worden 
verricht, zodat er meer transparantie is.  

- Er zal ook een tussenstand van het aantal punten opnieuw gepubliceerd worden.  
 
Lars: Het idee was dat de teams met minder punten meer zaaldiensten of bardiensten zouden 
draaien, klopt dat? 

- Aletta geeft aan dat het wel de bedoeling is. Het is een complexe puzzel met de bardiensten. 
Heren 2 blijkt een van de teams te zijn met de meeste punten, echter hebben zij veel taken. 
Aletta gaat dit bekijken.  

 
De bardienst kreeg de vraag hoe het zit met een gratis drankje voor de scheidsrechters. Wat is daarin 
het beleid? 

- In principe krijgen scheidsrechters van buitenaf een drankje aangeboden (thuisspelende 
team is hiervoor verantwoordelijk).  

- Het is een idee om eigen scheidsrechters te belonen en een drankje aan te bieden. Dit wordt 
nog nader besproken.  

 
De ALV stemt in met het nieuwe vrijwilligersbeleid.  
  
 
  



Gedragsregels 
Vanuit WSDH hebben we een workshop gehad op 5 september om concrete basis gedragsregels op 
te stellen voor Kalinko. Vanuit het bestuur was het een wens om gedragsregels op te stellen, maar 
vanuit de gemeente Den Haag wordt dit vanaf 1 januari 2024 verplicht.  
De ALV stemt in met de opgestelde gedragsregels.  
 
Deze regels worden zichtbaar opgehangen in de hal en kantine door Carianne. Bovendien zullen ze 
op de website worden gepubliceerd. Houd je en houd elkaar aan deze afspraken.  

 
Rondvraag 
Jessica: Wat is het beleid voor het insturen van teams naar het NOJK.  

- Het wordt allemaal duurder, maar de bond wil geen prestatiecultuur. Er is budget om teams 
naar toernooien te laten gaan. Voor het insturen van teams moet het een vereiste zijn een 
compleet team te sturen en vast te stellen dat het team ook echt gaat.  

- Het beste is om In overleg met de TC de teams vast te stellen.  
- Indien het niet duidelijk is, kan de vraag bij het bestuur gelegd worden.  

 
Kirsten: Wordt er nog actief gezocht naar een voorzitter voor het bestuur? 

- Op dit moment loopt het goed met het huidige bestuur. Echter is een voorzitter wel gewenst. 
Er is achteraangezeten, maar geen resultaat.  

- Weet je iemand, leg het bij het bestuur.  
 
Suzanne: Er is weinig begeleiding geweest bij hun team. Wat is de minimale begeleiding van 
jeugdteams?  

- Minimaal 1 trainer en 1 coach. Ideaal als zowel trainer als coach dezelfde persoon. Er wordt 
ook meer gestuurd en gevraagd naar begeleiding vanuit de ouders zelf.  

Vergadering is door het bestuur afgesloten.  
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